
Vážený otče děkane, vážení farníci, 

v pondělí dne 19.9. v 15:00 se uskuteční veřejné jednání ohledně přípravné studie 

na přestavbu Vsetínské nemocnice a budoucnosti nemocniční kaple sv. Růženy, 

které proběhne v nemocniční knihovně ve 2. patře hlavní budovy nemocnice. 

Jednání se zúčastní ředitel Vsetínské nemocnice pan Martin Pavlica, starosta 

Vsetína pan Jiří Růžička, vsetínský děkan P. František Král a za Arcibiskupství 

olomoucké Mons. Bohumír Vitásek a paní architektka Roubíková. Tohoto setkání 

se může zúčastnit každý z vás, jste srdečně zváni. 

V rámci projednání záměru přestavby nemocnice máme v zájmu chránit stávající 

majetková práva farnosti a zároveň zajistit důstojný prostor pro setkání s Kristem 

vsetínským farníkům, pacientům i personálu nemocnice. Návrh nové nemocnice 

je teprve na začátku a věříme, že je stále možnost výslednou podobu stavby 

ovlivnit. Budeme požadovat, aby Zlínský kraj jako investor přestavby nemocnice 

spolupracoval s architektem, který je obeznámen s problematikou sakrálních 

staveb a který by v návrhu zohlednil současný majetkoprávní stav i potřeby a 

požadavky farnosti. K řešení  přistupujeme s vědomím odpovědnosti za zájmy 

farnosti i s úctou k architektonickým hodnotám a spoléháme na moudré vedení 

Duchem Svatým. 

 


